
Zalącznik nr 	do Protokółu
Racty GminN Stanisławów 

Sprawozdanie z pracy Komisji Społecznej, Ekologii i Bezpieczeństwa między sesjami 

Komisja odbyła posiedzenie w dniu 27 marca 2017r. 
Głównym tematem posiedzenia było zaopiniowanie projektów uchwal i spraw na sesję. 

1. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu zapobiegania bezdomności oraz opieki 
nad bezdomnymi zwierzętami na terenie Gminy Stanisławów 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

2. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Stanisławów 
Komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały. 

3. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą  punktów obowiązują-
cych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych, od-
działów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę  Sta-
nisławów oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

4. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę  w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas pierwszych szkól podstawowych, dla których organem prowa-
dzącym jest Gmina Stanisławów wraz z liczbą  punktów przyznanych każdemu kryte-
rium oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

5. Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkól podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały przyjmującej Lokalny Program Rewitalizacji 
Gminy Stanisławów na lata 2016-2023 
Komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2017 
Komisja zapoznała się  ze zmianami w budżecie i postanowiła nie opiniować  tego projektu 
uchwały. Zaopiniowanie projektu uchwały Komisja pozostawiła w gestii Komisji Budżetu i 
Gospodarki. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stanisławów na 
lata 2017 - 2027 
Komisja nie opiniowała tego projektu uchwały. 
Podczas dyskusji na temat środków w budżecie gminy na projekty sieci kanalizacyjnej komi- 
sja przyjęła wniosek o wykonanie nowej koncepcji budowy sieci kanalizacyjnej w Gminie. 

9. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej nr 221214W na odcinku od 
drogi powiatowej nr 2216W do granicy powiatu mińskiego 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

10. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi gminnej drogi powiatowej na 2216W 
na odcinku od skrzyżowania z drogą  gminną  nr 221214W do granicy powiatu mińskiego 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2017 rok 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

12. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Stanisławów 
z organizacjami pozarządowymi za rok 2016. 
Komisja przyjęła sprawozdanie. 

13. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę  Stanisławów za 
rok 2016. 
Komisja przyjęla do wiadomości sprawozdanie. 



Komisja zapoznała się  z pismami: 
- Stanowiskiem Rady Powiatu w Otwocku w sprawie poselskiego projektu ustawy o ustroju miasta 
stołecznego Warszawy. 
- Decyzją  Ministra Środowiska w sprawie ochronności lasów. 
- Pismem mieszkańców wsi Retków w sprawie budowy drogi. 
Komisja przychyliła się  do wniosku Wójta Gminy, aby w 2017r. wykonać  projekt na budowę  drogę  
we wsi Retków. 

Dodatkowe punkty na sesję : 
1. Projekt uchwaly w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewiden-

cyjnym 2356/2 położonej w miejscowości Stanisławów  gm.  Stanisławów. 
2. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-

2018 za rok 2016. 
3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Ro- 

dzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 za rok 2016. 
Komisja poparła propozycję  wprowadzenia tych punktów do porzgdku sesji. 
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